



**LIFESAVING SOCIETY
SOCIÉTÉ DE SAUVETAGE**

*The Lifeguarding Experts
Les experts en surveillance aquatique*

RESCHEDULING OF THE 2021 CANADIAN POOL LIFESAVING CHAMPIONSHIPS (CPLCS)

15 February 2021

The 2021 CPLCs that were to be held at the Centre sportif de Gatineau in Gatineau, Quebec from June 4th-6th have been postponed to November 2021.

The Lifesaving Society Canada decided to postpone the event due to the current restrictions across the country as result of COVID-19 and the uncertainty around whether or not the situation will be improved enough by June to host a National Championship. This decision was made out of concern for the health and safety of lifesaving athletes, officials, volunteers, partners and other delegates.

Further announcements will be made as the COVID-19 situation develops over the coming months.

REPORT DES CHAMPIONNATS CANADIENS DE SAUVETAGE - PISCINE 2021

15 février 2021

Les Championnats canadiens de sauvetage – Piscine 2021 qui devaient se tenir au Centre sportif de Gatineau, au Québec, du 4 au 6 juin ont été reportés à novembre 2021.

La Société de sauvetage Canada a décidé de reporter cet événement en raison des restrictions actuelles dans tout le pays suite à la COVID-19, et de l'incertitude quant à savoir si la situation se sera suffisamment améliorée d'ici juin pour accueillir un championnat national. Cette décision a été prise en vue d'assurer la santé et la sécurité des athlètes, officiels, bénévoles, partenaires et autres délégués du sauvetage.

D'autres annonces seront faites au fur et à mesure que la situation de la COVID-19 continuera d'évoluer dans les prochains mois.